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Από το υπ’ αριθ. 11/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 376/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής πρότασης του Δήμου Βέροιας 
στο Μέτρο 4.2.- Ανάπτυξη Υποδομών Δικτύων 
Τοπικής Πρόσβασης, του Επιχειρησιακού 
Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας». 
 

 
       Σήμερα 24 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-5-2004 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  
Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 
8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού 
επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης  
2. Α. Γκαμπέσης   Π.Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
10.Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11.Γ. Τροχόπουλος    
12.Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13.Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χιονίδης, 
Γ.Τροχόπουλος . 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Η.Σοφιανίδης. 

14.Χ. Φουρνιάδης 
15.Χ. Ντόβας 
16.Σ. Κρομμύδας 
17.Β. Ρήσσου 
18.Κ. Χιονίδης 
19.Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20.Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2004 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Η.Σοφιανίδης, Γ.Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α.Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κρομμύδας, Α.Δελαβερίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 407/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, 
Σ.Μηλιόπουλος. 
8)Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 408/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γεωργιάδης, Ι.Καλαϊτζίδης, 
Γ.Ορφανίδης. 

21.Μ. Γαβρίδης 
22.Δ. Δάσκαλος 
23.Α. Δελαβερίδης 
24.Γ. Μιχαηλίδης 
25.Σ. Μηλιόπουλος 
26.Α. Παπαστεργίου 
27.Κ. Πουλασουχίδης 
28.Α. Τσιάρας 
29.Η. Σοφιανίδης 
30.Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και 
αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-
5-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Ο Δήμος Βέροιας, ανταποκρινόμενος σε σχετική Πρόσκληση της Ειδικής Υπηρεσίας 
Διαχείρισης του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας», είναι έτοιμος να 
υποβάλλει πρόταση, για την κατασκευή Μητροπολιτικού Δικτύου Υψηλών Ταχυτήτων  
(METROPOLITAN AREA NETWORK-MAN ), μέσω του οποίου τα κτίρια, στα οποία 
στεγάζονται οι Δημόσιες Υπηρεσίες, οι Κοινωνικοί Φορείς, κλπ., της Πόλης, θα συνδεθούν με δίκτυο 
οπτικών ινών, με συνέπεια την ταχύτητα, την ασφάλεια, και την αξιοπιστία των τηλεπικοινωνιακών 
συνδέσεων, την απεριόριστη χωρητικότητα τους, αλλά και την δραστική μείωση του κόστους των 
ηλεκτρονικών συνδέσεων και εξυπηρετήσεων τους. 

Η προθεσμία υποβολής των προτάσεων, σύμφωνα με την προκήρυξη της «Κοινωνίας της 
Πληροφορίας», λήγει μεν στις 30-6-2004, όμως επειδή η αξιολόγηση των υποβαλλομένων προτάσεων, 
και η πιθανή παροχή εγκρίσεων και η δέσμευση των αντίστοιχων πιστώσεων, ακολουθούν την σειρά 
υποβολής των προτάσεων, καταβάλλεται προσπάθεια για την κατά το δυνατόν ταχύτερη κατάθεση 
της σχετικής πρότασης μας (σε συνδυασμό πάντα με την τήρηση των απαραίτητων ποιοτικών και 
τεχνικών χαρακτηριστικών της). 

Επισημαίνεται πως, στο πλαίσιο της προετοιμασίας και υποστήριξης της πρότασης, 
ζητήθηκε από Δημόσιους και Κοινωνικούς Φορείς της Πόλης, να εκφράσουν εγγράφως την 
σύμφωνη γνώμη τους, με την προοπτική σύνδεσης τους με το, αρχικά υπό μελέτη και μελλοντικά 
υπό κατασκευή και λειτουργία, δίκτυο των οπτικών ινών. 

Μεταξύ αυτών των Φορέων, κυρίαρχη θέση κατέχουν οι Δημοτικές Σχολικές Επιτροπές, 
καθώς τα Σχολικά Συγκροτήματα είτε αποτελούν ήδη (είτε θα αποτελούν ολοένα και περισσότερο) 
κομβικά σημεία καλλιέργειας και διάχυσης των νέων τεχνολογιών. 

Έτσι, η προετοιμασία της συγκεκριμένης πρότασης είναι ήδη γνωστή στα Μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου, τα οποία, υπό την ιδιότητα τους των Προέδρων των Δημοτικών Σχολικών 
Επιτροπών, έχουν ήδη καταθέσει το απαιτούμενο υποστηρικτικό έγγραφο της σύμφωνης γνώμης της 
κάθε Σχολικής Επιτροπής. 

Η επεξεργασία της πρότασης του Δήμου μας βρισκόταν σε πλήρη εξέλιξη (χωρίς, να είναι 
ακόμη έτοιμη) κατά την ημερομηνία έκδοσης της πρόσκλησης για την σημερινή Συνεδρίαση (20-5-
2004), γι αυτό και η υποβολή της πρότασης αυτής δεν συμπεριλήφθηκε ως τακτικό θέμα στην οικεία 
πρόσκληση. 

Με την ολοκλήρωση όμως (μέχρι και σήμερα 24-5-2004) της σχετικής επεξεργασίας, 
υπάρχει πλέον η δυνατότητα άμεσης κατάθεσης της πρότασης του Δήμου μας, - κατάθεσης, η 
οποία, ενόψει και του τρόπου και της διαδικασίας παροχής των εγκρίσεων, εκτιμάται ότι δεν θα 
πρέπει να αναμένει την επόμενη τακτική Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Γι αυτό και προτείνεται 
•    αφενός μεν να συζητηθεί ως έκτακτο θέμα η υποβολή της πρότασης του Δήμου μας 

στο Μέτρο 4.2 του Ε.Π. «ΚτΠ», 
•   και αφετέρου να εγκριθεί η υποβολή αρμοδίως της σχετικής πρότασης και να 

εξουσιοδοτηθεί ο κ. Δήμαρχος για κάθε ενέργεια σχετική με την περαιτέρω 
προώθηση ή και εξειδίκευση της. 

Σημειώνεται ότι με την ενέργεια αυτή δεν προκαλείται καμία δαπάνη σε βάρος του 
δημοτικού προϋπολογισμού, ενώ, αν, όπως εκτιμάται, εγκριθεί η πρόταση μας, το θέμα θα 
εισαχθεί πλέον στο Δημοτικό Συμβούλιο, τόσο για την τελική διαμόρφωση της πρότασης μας, 
σύμφωνα με την έγκριση που θα δοθεί, όσο και για την ανάληψη όλων των απαιτούμενων 
πρωτοβουλιών και την διεκπεραίωση όλων των αναγκαίων ενεργειών, σύμφωνα πάντα με την 
ισχύουσα εθνική και κοινοτική νομοθεσία. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Είμαστε έτοιμοι κ. Πρόεδρε να υποβάλλουμε πρόταση στο Μέτρο 4.2 του 

επιχειρησιακού προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας - ανάπτυξη υποδομών δικτύων 
τοπικής πρόσβασης» ανταποκρινόμενοι σε σχετική πρόσκληση της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης 



του επιχειρησιακού προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας» για την κατασκευή 
μητροπολιτικού δικτύου υψηλών ταχυτήτων μέσω του οποίου κτίρια στα οποία στεγάζονται 
δημόσιες υπηρεσίες, κοινωνικοί φορείς κ.λ.π. της πόλης θα συνδεθούν με δίκτυο οπτικών ινών. 
Η προθεσμία υποβολής των προτάσεων λήγει στις 30 Ιουνίου, επειδή όμως σ' αυτό το πρόγραμμα 
θα υποβάλλουν αρκετοί δήμοι προτάσεις κι επειδή ενδεχομένως να κλείσει, γιατί έχει συγκεκριμένο 
προϋπολογισμό, καλό είναι να υποβάλουμε έγκαιρα την πρόταση γιατί εάν η Ειδική Υπηρεσία 
Διαχείρισης του Επιχειρησιακού Προγράμματος δει ότι υποβλήθηκαν τόσες αιτήσεις ώστε να 
συμπληρωθεί το ποσόν μπορεί τις επόμενες να τις αποκλείσει. Γι' αυτό εισάγεται έκτακτο το 
θέμα, είστε όλοι Πρόεδροι των Σχολικών Επιτροπών και συνηγορήσατε, γιατί η διαδικασία 
προβλέπει να δώσουν δήλωση όλες οι Δημόσιες Υπηρεσίες όπως και Στρατός, Αστυνομία αλλά και 
λοιποί φορείς της πόλης που θέλουν να συνδεθούν μ' αυτό το δίκτυο. Να υποβάλουμε έγκαιρα 
την πρόταση γιατί και ο προϋπολογισμός είναι μεγάλος & η ωφέλεια για τον Δήμο και για τους 
χρήστες αυτού του δικτύου της πόλης μας, θα είναι μεγάλη Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 

Δάσκαλος: Ποιος είναι κ. Δήμαρχε ο προϋπολογισμός του έργου; 
 Δήμαρχος: Η πρόταση είναι για 1.800.000,00 ευρώ. Δεν γνωρίζω πόσα θα μας εγκρίνουν 

τελικά. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δάσκαλος: Πιστεύω ότι η πρόταση είναι πρωτοποριακή και πιλοτική, θα είναι ένα σημαντικό 

έργο για την πόλη της Βέροιας αν εγκριθεί και το υπερψηφίζω. 
Μιχαηλίδης: θέλω να πω μόνο ότι είναι κάτι αναγκαίο, πρωτοποριακό, θα δώσει ταχύτητα 

στην μετάδοση πληροφοριών, αμεσότητα στην πρόσβαση και στην πληροφορία, απλά η 
παρατήρηση μου είναι να μη λησμονήσουμε η γραμμή της οπτικής ίνας να περάσει και από την 
Πανεπιστημιακή Σχολή όπου θα είναι πολύ χρήσιμη. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αναγκαιότητα υποβολής πρότασης στο παραπάνω επιχειρησιακό πρόγραμμα για την 
κατασκευή Μητροπολιτικού Δικτύου Υψηλών Ταχυτήτων και τη σύνδεση των κτιρίων των 
δημοσίων υπηρεσιών, κοινωνικών φορέων κ.λ.π. σε δίκτυο οπτικών ινών με σκοπό την ταχύτητα, 
ασφάλεια, αξιοπιστία, απεριόριστη χωρητικότητα και δραστική μείωση του κόστους των 
τηλεπικοινωνιακών συνδέσεων μεταξύ τους. 
3.- Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  376 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-5-2004 

Ο Δήμαρχος 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 

είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Εγκρίνει την υποβολή πρότασης του Δήμου Βέροιας στο Μέτρο 4.2. -

Ανάπτυξη Υποδομών Δικτύων Τοπικής Πρόσβασης, του επιχειρησιακού 
Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας», για την κατασκευή Μητροπολιτκού 
Δικτύου Υψηλών Ταχυτήτων (METROPOLITAN AREA NETWORK-MAN ) και 
εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας για την εκπροσώπηση του Δήμου σε κάθε 
σχετική ενέργεια και διαδικασία, καθώς και για την υπογραφή κάθε σχετικού 
εγγράφου. 

Από τις διατάξεις της παρούσας απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 
προϋπολογισμού του Δήμου. 


